
 

 

Protokollsanteckning 

Trelleborgs Rådhus AB 2023-05-25 

Ärende 8: PGA Junior ProAm 
 

Tydliga signaler har gått ut till oss politiker om att vi står inför kärvare tider. Att nedskärningar är att 

vänta. Då är det viktigt att prioritera och för oss är det självklart att kommunens kärnverksamheter 

bör stå i främsta rummet. Till detta hör inte att sponsra en golfturnering med 1 mnkr. 

Dessa pengar hade kunnat göra större nytta i vården, skolan eller omsorgen. 

Jag kan, utifrån min insynsplats, inte lägga yrkanden och gör därför denna protokollsanteckning. 

 
Mats Sjölin  
Vänsterpartiet Trelleborg  
 
 


